
Vereniging Dorpsbelangen Zoutkamp 
 

 

 

Verslag ledenvergadering 12 mei 2023. 

 

1. Opening  

Voorzitter Daan Oostindiën heet de belangstellenden van harte welkom en stelt voor de 

agenda te volgen zoals deze staat aangegeven. 

Van het bestuur zijn Jan van Dijken en Jaap Wieringa afwezig. 

Er zijn 10 leden aanwezig. 

 

2. Ingekomen stukken en mededelingen 

Er zijn geen mededelingen en  ingekomen stukken voor deze avond. 

 

3. Verslag ledenvergadering 29 april 2022 

Het verslag wordt doorgenomen, er zijn geen op- en/of aanmerkingen. 

 

4. Jaarverslag 2022 

Aan de hand van het jaarverslag is inzichtelijk wat er het afgelopen jaar aan werk is verzet.  

En zo op een rijtje kan gezegd worden dat dat best veel is geweest. 

 

5. Financiën 

Financieel staat de vereniging er goed voor.  

Het financieel jaaroverzicht is opgesteld door de penningmeester. 

 

De kascommissie, mevrouw Karstens en mevrouw de Jong, verleent decharge (goedkeuring 

na controle). 

Zij worden bedankt.  

De commissie benoemt nog dat het er financieel ook allemaal keurig uitziet en dat er respect is voor 

het vele vrijwilligerswerk dat er wordt gedaan. 

Mevr. de Jong is aftredend. 

Nieuw lid van de kascommissie wordt Marga van der Veen. 

 

6. Bestuurszaken  
Vanwege het aftreden en niet herkiesbaar zijn van Daan Oostindiën (voorzitter) Carin de Wind 
(secretaris) is er een bestuursverkiezing. 
Josiena de Wijn en Geertje Karstens hebben zich aangemeld als nieuwe bestuursleden. 
Met algehele instemming worden zij hiertoe gekozen. 
In de eerstvolgende bestuursvergadering zullen de taken worden verdeeld. 
 
Daan en Carin worden bedankt het werk door hen verzet voor vereniging Dorpsbelangen Zoutkamp. 



 
 

7. Rondvraag 

Er is een regiovisie in ontwikkeling voor de voormalige gemeente de Marne. 

Het doel van deze visie is om elkaar te versterken waar dat kan. 

De aandacht binnen de gemeente Het Hogeland gaat veel uit naar de grote kernen Winsum, Bedum 

en Uithuizen. 

We sluiten bij deze regiovisie aan, maar onze dorpsvisie staat voorop en is voor ons het 

belangrijkste uitgangspunt. 

Maar samenwerken waar dat kan is goed, het maakt het draagvlak groter en daarmee ook 

de weg naar kansen en mogelijkheden. 

Ook heb je op deze manier inspraak en invloed en daar maken we graag gebruik van. 

Het komen tot een regiovisie heeft geen geldelijke input van Dorpsbelangen nodig. 

Een kopgroep heeft een stappenplan uitgezet en gaat nu subsidie aanvragen bij Loket 

Leefbaarheid en vanuit de vereniging Groninger Dorpen krijgen we ondersteuning bij het 

proces. 

Marga van der Veen noemt dat er vanuit deze regiovisie sprake zou zijn van verlichting langs de 

dijken? 

Hier is voor zover wij weten geen sprake van, zover is de visie nog lang niet. Aanstaande is er een 

vergadering en dan zullen Geertje en Carin dit meenemen. 

Wij blijven kritisch, maar kunnen dat ook alleen zijn  als we er deel van uit maken. 

 

Arno Peters vraagt of de regiovisie al inzichtelijk is. Deze moet nog vastgeseld worden, maar zal dan 

gepubliceerd worden op de website. 

 

De handelsvereniging in persoon van Marga van der Veen melden dat zij bezig zijn met de opties 

voor een bedrijventerrein en dat er gekeken wordt naar goede informatieborden voor ons dorp. 

Al tot realisatie kwam een goed bezochte ondernemersroute, een bijdrage in de hanging baskets en 

de december verlichting in de haven. 

 

Twee maal per jaar zitten de handelsvereniging en vereniging dorpsbelangen om tafel met 

wethouders om zaken aangaande ons dorp te bespreken. 

Punten hierin zijn onder andere de groenvoorziening, bestrating, onderhoud schotbalkhuisjes, 

parkeerproblematiek centrum, fietspad naar Elektra en woningbouw. 

Via de nieuwsbrieven worden de leden op de hoogte gehouden. 

 

Jan Hofman vraagt of er in Zoutkamp ook sprake is van windmolens en zonneparken. Er is wel 

contact geweest met de Hogelandster Energie corporatie over een eventueel zonnepark nabij 

Beukema's houk en Spookbos. 

Als Handelsvereniging en Dorpsbelangen vinden we dit geen goede locatie en is dit stopgezet. 

Wat er later eventueel wel komt weet je niet. 

Wel is het zo dat de gemeente het Hogeland heeft bepaald dat een zonnepark oid nooit meer op 

mag leveren dan een dorp kan handelen dus zal het niet mega groot worden. 

 



 

 

7. Sluiting 

Daan bedankt iedereen voor zijn of haar komst en inbreng. 

Er is nog een consumptie te krijgen om zo de avond gemoedelijk af te sluiten. 

 


